
 
 
Acta de JUNTA DIRECTIVA de GEPACV, celebrada el miércoles 11 de enero de 2023, a las 16,30 
horas, en el Complejo Deportivo SUMA de Alfafar (Valencia) 
 
Orden del día: 

1. Lectura y aprobación del acta de la reunión anterior 
2. Informe de Presidencia 
3. Informe de Tesorería 
4. Informe del 8º Congreso de Gestión del Deporte 
5. Plan de actividades 2023 
6. Plan de patrocinio y colaboración de empresas 
7. Convocatoria de Asamblea General Ordinaria y Extraordinaria 
8. Ruegos y preguntas 

Asistentes: 
- Miguel Ángel Nogueras Carrasco 
- Sergio López García 
- Emilio Martínez Lidón 
- Marcos Fernández Tárraga 
- Manuel Lacomba Belenguer 
- Eduardo García Sánchez 
- Miguel Ángel Noguera Artigues 
- José Fco. Campos Granell 
- Cesar Iribarren Navarro 
- Jesús Ferrer Pastor 
- Juan Violeta Trilles 
- Luis Cervera Torres 
- José Ramón Cantavella Corbató 
- Nuria Trenzano 
- Juan Antonio Sánchez 
- Nilza Karina Dos Santos Reis 
- Juan Miguel Sila 
- Aitor Reche 
- Vicente Tomás Noales 

 
Excusan asistencia:  

- Virginia Carbonell 
- Víctor Sánchez Corachan 
- Francisco Martínez Pérez 
- Juan Miguel Fortea 

 
Secretario Técnico: Alberto Rodríguez (con voz, pero sin voto) 
 
Comienza la sesión con la bienvenida y agradecimiento del Presidente por la asistencia a la 
reunión, en especial a Vicente Tomás, Presidente de Honor, y expone las razones del retraso en 
la convocatoria. 

 



 
1. Lectura y aprobación del acta de la reunión anterior 

Se aprueba por unanimidad el acta de la reunión del 27 de abril de 2022 

2. Informe de Presidencia 

 El Presidente informa de las actividades realizadas en conmemoración del 25º 
Aniversario de GEPACV, con la elaboración de un logo especifico de “25 anys”. 

 Se ha editado y publicado el libro “25 años de gestión del deporte en la C.V. Perspectivas 
de futuro”, que ha sido coordinado por Eduardo García, y distribuido como libro del 
Congreso. Aprovecha para agradecer a los autores su colaboración y aportación, y se 
realizará en breve una comida para agradecer su participación. 

 Por iniciativa de Eduardo y Marcos, se van entregando libros de planificación deportiva 
municipal (170) y el deporte a través de los sellos (230) 

 Se celebró la Asamblea General junto con una Jornada sobre presentación del proyecto 
Arena Valencia, el 26 mayo, en L’Alqueria del Baket, y se han realizado Seminarios 
EBONE junto con la UPV, el 29 de abril y el 16 de junio, así como el Seminario MONDO, 
en Paterna, el 3 de junio y las Jornadas sobre gestión de clubes deportivos y su relación 
con el ayuntamiento, el 2 en junio en Alicante y el 10 de noviembre en Xàbia 

 Se remitió el documento elaborado por la Comisión sobre temario de oposiciones para 
TS de Deporte, en la que GEPACV ha formado parte con el COLEFCAFE y la UCV, a la 
Generalitat Valenciana, FVMP, COSITAL y ATPCV, y se realizó una Jornada sobre «el 
ejercicio profesional de la actividad física y el deporte en el ámbito local» el 9 noviembre 
por streaming de la FVMP 

 En Comunicación, Alberto ha emitido Boletines informativos y ha introducido mejoras 
en la WEB, en la que ha creado una nueva sección de Premios, para la que se ruega 
colaboración con la aportación de fotos o imágenes de las ediciones 1 a 5. 

 Se ha firmado Convenios de colaboración con la UNIR y la UCAM, quedando pendiente 
con la UMH  

 El hecho más relevante del año, ha sido sin lugar a dudas, la concesión de la Placa al 
Mérito Deportivo de la Generalitat Valenciana, que recibimos el 9 de octubre, y que 
supone una distinción y un enorme reconocimiento de nuestra asociación 

 Para finalizar informa de la entrevista celebrada en este mismo día, con el Director 
General de Deportes de la Generalitat Valenciana, con el que se ha tratado entre otros 
asuntos, sobre la elaboración de un documento de referencia sobre “gestión de la 
igualdad e inclusión en el deporte” dirigido a federaciones, clubes, entidades locales, 
con pautas, directrices y recomendaciones. 
Para ello el Presidente propone que se cree un grupo de trabajo, con las personas que 
ya estaban trabajando en el documento anterior, y abrir a la incorporación de quien 
pueda estar interesada/o en participar. 

Se aprueba el informe de Presidencia 

3. Informe de Tesorería 

En ausencia de Fran Martínez, el Presidente informa lo siguiente: 
 Saldo a 9.1.2023 en Banco Sabadell: 2,84 €  

o pendiente Ajuntament de Xàbia 600 € 
 

 Saldo a 9.1.2023 en Caixa Popular: 20725,30 € 



 
o Pendiente subvención Dirección Gral. Deporte: 20000 € 
o Pendiente subvención promoción valenciano: 2931,46 € 

 
Se aprueba el informe de tesorería. 
 

4. Informe del 8º Congreso de Gestión del Deporte (GEPACV) y 4º Congreso Estatal de Gestión 
del Deporte (FAGDE) 

El presidente toma la palabra, para comentar el documento Memoria que ha enviado a los 
presentes, valorando muy positivamente la organización y desarrollo del evento, y su 
importante repercusión, como lo demuestran los datos estadísticos aportados por Alberto, y 
explica el balance económico, que considera muy positivo para nuestra asociación. 

Emilio Martínez interviene para preguntar sobre la valoración que hace FAGDE, a lo que contesta 
el Presidente, que es muy positiva y que lo consideran como un modelo a seguir en adelante ya 
que se plantean celebrarlo anualmente coincidiendo con el que pueda celebrar alguna 
asociación autonómica. 

Se aprueba el Informe del Congreso 

5. Plan de actividades 2023 

El presidente informa que es necesario elaborar un Programa de Actividades para 2023, y que 
está abierto a las aportaciones y sugerencias que puedan realizar los/as miembros de Junta 
Directiva, por lo que ruega que en el plazo máximo de 15 días (26 de enero), se le hagan llegar 
propuestas por e-mail. 

No obstante, ya nos hemos comprometido con el COLEFCAFECV, en la convocatoria de la 
Jornada sobre programas electorales de deporte, para las Elecciones Autonómicas 2023, para la 
que hemos solicitado el Aula Magna de La Nau (U.V.) el 25 de marzo.  

El Presidente cede la palabra a Luis Cervera, que propone realizar una Visita guiada de la 
Exposición etnográfica del Levante UD, que se expone en La Beneficencia de Valencia, en fecha 
a concretar. 

El Presidente, con Jesús Ferrer, plantean celebrar una Jornada sobre la gestión del Roig Arena, 
a concretar con LICAMPA. 

Y el Presidente recuerda el compromiso para realizar Jornadas o Seminarios con los 
patrocinadores, dónde LED Projects ya ha mostrado su interés en participar. 

Toma la palabra Juan Violeta, que propone celebrar una jornada sobre el tratamiento de aguas 
en piscinas 

Sergi López interviene para sugerir que organicemos alguna jornada con nuevos concejales de 
deportes, que se incorporen tras las Elecciones. 

El presidente, recuerda que se abre un plazo de 15 días de plazo para presentar propuestas de 
actividades. 

6. Plan de patrocinio y colaboración 2023 



 
Dada la situación social y económica, se acuerda mantener los importes del año pasado, 
correspondientes a los tramos de 500 € (+IVA) y 1500 € (+IVA) y se elimina el tramo de 2.500 € 
al no haber congreso. 

Se deja claro que por esas tarifas no hay exclusividad. 

Se abre un debate sobre los patrocinadores, donde Juan Antonio y Aitor comentan la 
importancia de cuidar a los patrocinadores, dando información en RRSS, mailing etc… Se informa 
que eso ya se hace, pero que en muchas ocasiones no se recibe respuesta por parte del 
patrocinador. 

Aitor Reche pregunta sobre la captación de patrocinadores. El presidente informa que son los 
miembros de junta directiva quienes, en su mayoría, ponen en contacto a las empresas con 
GEPACV y anima a seguir en la búsqueda de patrocinadores.  

Se propone a Juanan, la actualización del dossier de patrocinio para este año 2023, con esas 2 
tarifas. 

Se aprueba el plan de patrocinio 

7. Convocatoria de Asamblea General Ordinaria y Extraordinaria 

El Presidente plantea que estatutariamente se ha de celebrar en el primer semestre del año, por 
lo que propone que se pueda celebrar en la primera quincena del mes de mayo. 

No obstante, considera necesario conocer si algún miembro de la Junta Directiva, desea 
presentarse a la Presidencia. 

Se abre un debate, y al no haber candidata/o, el Presidente informa que un socio le ha 
manifestado su interés a presentarse a la elección, y que se trata de Alberto Talavera. 

Dado que hay quien lo conoce y también no, toma la palabra César Iribarren, para facilitar 
información sobre el perfil de Alberto Talavera, ya que además es colaborador del Master de la 
UPV. 

Como quiera que sería conveniente mantener una reunión con él, se propone convocar una 
reunión por videoconferencia vía ZOOM, el martes 31 de enero a las 20 horas, en la que 
participen los integrantes de la Junta Directiva y el propio Alberto Talavera. 

8. Ruegos y preguntas 

Interviene Pepe Campos para plantear la conveniencia de cambiar la denominación de la 
Asociación, eliminando la palabra “gestores deportivos” por la de “gestión del deporte”, con las 
exigencias que nos obligue el Registro, e intentando mantener el acrónimo GEPACV.  
 
 
Finaliza la reunión a las 18,05 h 

 

 

 



 
Acta de JUNTA DIRECTIVA de GEPACV, celebrada el dimecres 11 de gener de 2023, a les 16,30 
hores, en el Complex Esportiu SUMA d'Alfafar (València) 

Ordre del dia: 
1. Lectura i aprovació de l'acta de la reunió anterior 
2. Informe de Presidència 
3. Informe de Tresoreria 
4. Informe del 8é Congrés de Gestió de l'Esport 
5. Pla d'activitats 2023 
6. Pla de patrocini i col·laboració d'empreses 
7. Convocatòria d'Assemblea General Ordinària i Extraordinària 
8. Precs i preguntes 
 
 
Assistents: 

- Miguel Ángel Nogueras Carrasco 
- Sergio López García 
- Emilio Martínez Lidón 
- Marcos Fernández Tárraga 
- Manuel Lacomba Belenguer 
- Eduardo García Sánchez 
- Miguel Ángel Noguera Artigues 
- José Fco. Campos Granell 
- Cesar Iribarren Navarro 
- Jesús Ferrer Pastor 
- Juan Violeta Trilles 
- Luis Cervera Torres 
- José Ramón Cantavella Corbató 
- Nuria Trenzano 
- Juan Antonio Sánchez 
- Nilza Karina Dos Santos Reis 
- Juan Miguel Sila 
- Aitor Reche 
- Vicent Tomás Noales 

 
Excusen assistència:  

- Virginia Carbonell 
- Víctor Sánchez Corachan 
- Francisco Martínez Pérez 
- Juan Miguel Fortea 

Secretari Tècnic: Alberto Rodríguez (amb veu, però sense vot) 

 

Comença la sessió amb la benvinguda i agraïment del President per l'assistència a la reunió, 
especialment a Vicente Tomás, President d'Honor, i exposa les raons del retard en la 
convocatòria. 

1. Lectura i aprovació de l'acta de la reunió anterior 

S'aprova per unanimitat l'acta de la reunió del 27 d'abril de 2022 

 



 
2. Informe de Presidència 

El President informa de les activitats realitzades en commemoració del 25é Aniversari de 
GEPACV, amb l'elaboració d'un logo específic de “25 anys”. 

S'ha editat i publicat el llibre “25 anys de gestió de l'esport en la C.V. Perspectives de futur”, que 
ha sigut coordinat per Eduardo García, i distribuït com a llibre del Congrés. Aprofita per a agrair 
als autors la seua col·laboració i aportació, i es realitzarà en breu, un menjar per a agrair la seua 
participació. 

Per iniciativa d'Eduardo i Marcos, es van entregant llibres de planificació esportiva municipal 
(170) i l'esport a través dels segells (230) 

Es va celebrar l'Assemblea General juntament amb una Jornada sobre presentació del projecte 
Arena València, el 26 maig, en L’Alqueria del Basket, i s'han realitzat Seminaris EBONE juntament 
amb la UPV, el 29 d'abril i el 16 de juny, així com el Seminari MONDO, a Paterna, el 3 de juny i 
les Jornades sobre gestió de clubs esportius i la seua relació amb l'ajuntament, el 2 al juny a 
Alacant i el 10 de novembre a Xàbia 

Es va remetre el document elaborat per la Comissió sobre temari d'oposicions per a TS d'Esport, 
en la qual GEPACV ha format part amb el COLEFCAFE i la UCV, a la Generalitat Valenciana, FVMP, 
COSITAL i ATPCV, i es va realitzar una Jornada sobre «l'exercici professional de l'activitat física i 
l'esport en l'àmbit local» el 9 novembre per streaming de la FVMP 

En Comunicació, Alberto ha emès Butlletins informatius i ha introduït millores en la WEB, en la 
qual ha creat una nova secció de Premis, per a la qual es prega col·laboració amb l'aportació de 
fotos o imatges de les edicions 1 a 5. 

S'ha signat Convenis de col·laboració amb la UNIR i la UCAM, quedant arracada amb la UMH  

El fet més rellevant de l'any, ha sigut sense cap dubte, la concessió de la Placa al Mèrit Esportiu 
de la Generalitat Valenciana, que rebem el 9 d'octubre, i que suposa una distinció i un enorme 
reconeixement de la nostra associació 

Per a finalitzar, informa de l'entrevista celebrada en aquest mateix dia, amb el Director General 
d'Esports de la Generalitat Valenciana, amb el qual s'ha tractat entre altres assumptes, sobre 
l'elaboració d'un document de referència sobre “gestió de la igualtat i inclusió en l'esport” dirigit 
a federacions, clubs, entitats locals, amb pautes, directrius i recomanacions. 

Per a això el President proposa que es constituïsca un grup de treball, amb les persones que ja 
estaven treballant en el document anterior, i obrir a la incorporació de qui puga estar 
interessat/da a participar. 

S'aprova l'informe de Presidència 

 

3. Informe de Tresoreria 

En absència de Fran Martínez, el President informa el següent: 

 Saldo a 9.1.2023 en Banc Sabadell: 2,84 €  
o pendent Ajuntament de Xàbia 600 € 

 Saldo a 9.1.2023 en Caixa Popular: 20725,30 € 
o Pendent subvenció Direcció Gral. Esport: 20000 € 
o Pendent subvenció promoció valencià: 2931,46 € 



 
 

S'aprova l'informe de tresoreria. 

 

4. Informe del 8é Congrés de Gestió de l'Esport (GEPACV) i 4t Congrés Estatal de Gestió de 
l'Esport (FAGDE) 

El president pren la paraula, per a comentar el document Memòria que ha enviat als presents, 
valorant molt positivament l'organització i desenvolupament de l'esdeveniment, i la seua 
important repercussió, com el demostren les dades estadístiques aportades per Alberto, i 
explica el balanç econòmic, que considera molt positiu per a la nostra associació. 

Emilio Martínez intervé per a preguntar sobre la valoració que fa FAGDE, al que contesta el 
President, que és molt positiva i que ho consideren com un model a seguir d'ara en avant ja que 
es plantegen celebrar-lo anualment coincidint amb el que puga celebrar alguna associació 
autonòmica. 

S’aprova 

 

5. Pla d'activitats 2023 

El president informa que és necessari elaborar un Programa d'Activitats per a 2023, i que està 
obert a les aportacions i suggeriments que puguen realitzar els/as membres de Junta Directiva, 
per la qual cosa prega que en el termini màxim de 15 dies (26 de gener), se li facen arribar 
propostes per e-mail. 

No obstant això, ja ens hem compromès amb el COLEFCAFECV, en la convocatòria de la Jornada 
sobre programes electorals d'esport, per a les Eleccions Autonòmiques 2023, per a la qual hem 
sol·licitat l'Aula Magna de La Nau (U.V.) el 25 de març.  

El President cedeix la paraula a Luis Cervera, que proposa realitzar una Visita guiada de 
l'Exposició etnogràfica del Llevant UE, que s'exposa en La Beneficència de València, en data a 
concretar. 

El President, amb Jesús Ferrer, plantegen celebrar una Jornada sobre la gestió del Roig Arena, a 
concretar amb LICAMPA. 

I el President recorda el compromís per a realitzar Jornades o Seminaris amb els patrocinadors, 
on LED Projects ja ha mostrat el seu interès a participar. 

Pren la paraula Juan Violeta, que proposa celebrar una jornada sobre el tractament d'aigües en 
piscines 

Sergi López intervé per a suggerir que organitzem alguna jornada amb nous regidors d'esports, 
que s'incorporen després de les Eleccions. 

El president, recorda que s'obri un termini de 15 dies de termini per a presentar propostes 
d'activitats. 

 

6. Pla de patrocini i col·laboració 2023 



 
Donada la situació social i econòmica, s'acorda mantenir els imports de l'any passat, 
corresponents als trams de 500 € (+IVA) i 1500 € (+IVA) i s'elimina el tram de 2.500 € al no haver-
hi congrés. 

Es deixa clar que per aqueixes tarifes no hi ha exclusivitat. 

S'obri un debat sobre els patrocinadors, on Juan Antonio i Aitor comenten la importància de 
cuidar als patrocinadors, donant informació en xarxes socials, mailing etc… S'informa que això 
ja es fa, però que en moltes ocasions no es rep resposta per part del patrocinador. 

Aitor Reche pregunta sobre la captació de patrocinadors. El president informa que són els 
membres de junta directiva els qui, en la seua majoria, posen en contacte a les empreses amb 
GEPACV i anima a seguir en la cerca de patrocinadors.  

Es proposa a Juanan, l'actualització del dossier de patrocini per a aquest any 2023, amb aqueixes 
2 tarifes. 

S’aprova 

 

7. Convocatòria d'Assemblea General Ordinària i Extraordinària 

El President planteja que estatutàriament s'ha de celebrar en el primer semestre de l'any, per la 
qual cosa proposa que es puga celebrar en la primera quinzena del mes de maig. 

No obstant això, considera necessari conèixer si algun membre de la Junta Directiva, desitja 
presentar-se a la Presidència. 

S'obri un debat, i al no haver-hi candidat/a, el President informa que un soci li ha manifestat el 
seu interès a presentar-se a l'elecció, i que es tracta d'Alberto Talavera. 

Atès que hi ha qui ho coneix i també no, pren la paraula César Iribarren, per a facilitar informació 
sobre el perfil d'Alberto Talavera, ja que a més és col·laborador del Màster de la UPV. 

Com s’estima que seria convenient mantenir una reunió amb ell, es proposa convocar una 
reunió per videoconferència via ZOOM, el dimarts 31 de gener a les 20 hores, en la qual 
participen els integrants de la Junta Directiva i el mateix Alberto Talavera. 

 

8. Precs i preguntes 

Intervé Pepe Campos per a plantejar la conveniència de canviar la denominació de l'associació, 
eliminant la paraula “gestors esportius” per la de “gestió de l'esport”, amb les exigències que 
ens obligue el Registre, i intentant mantenir l'acrònim GEPACV.  

 

Finalitza la reunió a les 18,05 h 

 

 

 

 

 


